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Svar på interpellation (2009:8) från Åsa Romson (MP) om Årstaskogen som 

naturreservat 

 

1. Ämnar den borgerliga majoriteten göra som man sa före valet och föreslå Årstaskogen 

som naturreservat? 

 

Som svar vill jag anföra följande:  

 

Stockholm är i behov av både tätortsnära natur, parkmark och plats för staden att växa. För att 

jämka samman motstridiga intressen och långsiktigt, strategiskt se på stadens 

markanvändning tas nu en ny översiktsplan fram. I detta arbete diskuteras det framtida 

nyttjandet av all mark inom stadens gränser, inklusive Årstaskogen och Årsta holmar. Den 

nya översiktsplanen beräknas att kunna antas i kommunfullmäktige under våren 2010 och det 

är viktigt att inte föregripa denna process.  

 

 

Stockholm den 25 mars 2009 

 

 

 

Kristina Alvendal 

Stadsbyggnads- och fastighetsborgarråd 

 


